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Begijnendijk, 1 oktober 2022


Vanuit de MGB fractie waren we niet van plan dit punt te brengen om de éénvoudige 
reden dat we hadden verwacht om vandaag een actieplan voorgesteld te krijgen voor de 
energiebesparend maatregelen binnen onze gemeentelijke diensten, de openbare 
gebouwen en het openbaar domein.


We willen vanuit MGB aandringen op een actieplan op korte en middellange termijn 
waarbij heldere keuzes worden gemaakt en dus ook de meerjarenplanning grondig wordt 
herbekeken. De huidige situatie vereist daadkracht en bijkomende acties.


Vorige gemeenteraad werd meerderheid tegen oppositie beslist om nog maar eens ruim 
107.000 euro uit te geven voor de aanstelling van een ontwerper voor de realisatie van 
een administratief centrum en polyvalente zaal. Een project dat er deze legislatuur 
duidelijk niet zal komen maar waar we toch ruim 100.000 euro willen aan spenderen…   
We stellen dan ook voor om dit budget, andere budgetten uit de meerjarenplanning vrij te 
maken en de nodige subsidiedossiers in te dienen voor de juiste en duurzame 
investeringen in onze bestaande gemeentelijke infrastructuur. Dit alles met de bedoeling 
om onze gebouwen, schoolgebouwen en sportinfrastructuur te voorzien van bijkomende 
isolatie en installaties op basis van hernieuwbare energie. Er zullen ongetwijfeld plannen 
zijn, maar in de praktijk zien we geen zichtbare initiatieven. Hoe ver staan we ondertussen 
met de duurzame initiatieven als gevolg van de ondertekening van het burgemeesters-
convenant 2030, zoals goedgekeurd op de gemeenteraad van 8 oktober 2020?


Daarnaast vragen we uitdrukkelijk om een allesomvattend actieplan op te maken om het 
energieverbruik van onze gemeentelijke exploitatie drastisch te reduceren. Dit kan gaan 
van het beperken van de openbare verlichting, het aanpassen van de temperaturen in 
onze gebouwen enz. 


De torenhoge energieprijzen zullen, zoals vorige gemeenteraad ook toegelicht door de 
schepen van Financiën, een enorme impact hebben op onze begroting en de verwachting 
is dat we op korte termijn niet meteen terug naar een normale situatie evolueren. Redenen 
genoeg om tot actie over te gaan.
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Om bovenstaande redenen besluit de gemeenteraad als volgt: 

Art. 1: Er wordt uiterlijk tegen de gemeenteraad van 24 november 2022 en bij voorkeur 
tegen de gemeenteraad van 27 oktober 2022 een actieplan voorgesteld met de nodige 
budgetwijzigingen zodat er ruimte wordt gemaakt om te investeren in hernieuwbare 
energieoplossingen in de gebouwen van onze gemeentediensten. 


Art. 2: Daarnaast bevat het actieplan ook bijkomende initiatieven om het energieverbruik 
van de bestaande installaties (verwarming, verlichting, elektriciteit,…) drastisch te 
reduceren, zowel in de gebouwen als in de publieke ruimte.
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